

Dato, tidspunkt, sted, deltagende	07/09/2025 hos Katrine Deltager: Tobias, Nikolai, Astrid, Victor, Katrine, Julie, Thomas
Godkendelse af tidl. referat	Link: 6. møde 20/08/2025 ved Astrid Vi godkender:)
Check Ind	- Tobias har svaret på henvendelser. - Neo har lavet ad hoc some. - Astrid har forberedt turneringer og hentet spillercertifikater. - Katrine og Mia har fået styr på trænersituationen. - Victor har styr på kontingenter. - Julie har stået for DSFI og AGF kampe → snart i mål med frivillig budgettet. - Thomas har handlet ind, kigget på sponsorater, mulig samarbejdsaftale, trænertøj.
Debatpunkter	- Formandens velkomst: Mere ordstyrer, forsøger at gøre møderne kortere. - Sponsdag: spillere og trænere ønsker, at vi kommer med noget mere konkret ift. eventuelle sponsorater og hvordan dette foregår: Laves lørdag d. 20. september. Punkter til lørdag: - Brainstorm virksomheder vi kan skrive til. - Formuler en standard mail skabelon og manus med hvad vi vil sige og hvad vi tilbyder. - Internt i klubben et ark omkring hvad spons går ud for, som vi kan sende videre til spillerne i klubben. - Spillermøde må gerne afholdes tidligere af os træneransvarlige. - Vi fra bestyrelsen må gerne komme ud og snakke om klubbens forskellige udvalg: Vi skal rundt og sige hej. - Foreningspuljen. Hvad skal vi søge om?: Man kan ikke søge om støtte til faste udgifter, men 25.000 kr i den lille pulje kan bidrage til andet godt. Inkluderende og fællesskabsskabende.

	- Forslag: Ladcykel, træneruddannelse, gave til trænerne, arrangementer til trænere og frivillige, frivillig middag, give udvalgene, mascot dragt. - Mulig ny samarbejdsaftale med SportOne/JA Profil: Thomas har fundet en samarbejdsaftale, hvor de giver 40% på YOMA tøj + 10% Kickback til klubben, 25% på medlemsshop. Har også andre produkter end holdsport. Muligheder som vi kan tilbyde medlemmer, kamptøj og spillertøj er relevante her. - Udvalgsfest eller anden måde, at give tilbage til de frivillige i udvalgene. Festudvalget har efterspurgt en andel af overskuddet: Det kunne være sjovt at lave en fælles fest for alle udvalgene.
Beslutningspunkter	- Bestyrelsespræsentationer, hvornår? - Mandag d. 29 kl. 20:30 Ellehøjskolen - Tirsdag d. 30 kl. 21:15 Annexen - Sætter ansigt på os, Neo skriver ud på facebook at vi kommer. Husk at spørge ud med en fra klubben om at være opmærksom på SoMe.
Informationspunkter	- Nye kontingenter: Nyt system, ved problemer kontakt Victor. (For at hjælpe de fremtidige kasserer ift hvem der er studerende, trænere osv.) - Overskudsdeling: Vi har fået 6000 kr. fra Dansk Håndbold. - JAIs postkasse, må vi bruge postkassen i Annexen :)) - Bevilget aktivitetsstøtte: Vi har fået 11000kr. Victor undersøger om der er handicaps- støtte ifm. træner Mads Georgi. - Tilføjelse til årshjul - ændringer af kontingenter inden udsendelse. fx nye bestyrelsesmedlemmer, trænere, studerende eller folk der er begyndt at arbejde.
Regnskabsorientering	
Emner PR	
Årshjul gennemgås	 Årshjul JAI

Dagsordenspunkter til næste gang	
Opsamling på "Tasks"	
Næste møde fastsættes	
Punkter til næste møde	